
یکنان ذوب آهن اعتصاب کنند تا مجموع مشـــکلات این  فقط مانده بود باز
یکنان  باشـــگاه در نیم فصل دوم تکمیل شـــوند. عدم پرداخت مطالبات باز
ی  تیم ذوب آهن باعث شـــد تا آنها در تمرینات شـــرکت نکرده و در آستانه باز
حســـاس و مهم مقابل پیکان و پس از آن فولاد و صنعت نفت، باشـــگاه را با 
چالـــش جدیـــدی روبه رو کنند. با این حـــال درنهایت مدیران و اعضای کادر 
گردان ربیعی که  یکنان را راضی به تمرین کردند. شـــا فنی طی جلســـه ای، باز
یافت کرده و چک الباقی مطالبات شان وصول نشده  کنون فقط ۵۰ درصد در تا
گر وعده آنها تا پایان  اســـت فعلا به مدیران این باشـــگاه مهلت داده اند اما ا
ی محقق نشود احتمال دارد بار دیگر تمرینات این تیم تعطیل شود.  ماه جار
ذوب آهنی که در ابتدای فصل با تغییر در کادر فنی و خانه تکانی در لیست 
یادی روبـــه رو بود فصل را خوب شـــروع کرد . تغییرات  یکنـــان بـــا تحـــولات ز باز
ذوب آهن با مربیگری ربیعی کاملا محســـوس بود اما شـــرایط آن طور که توقع 
می رفت پیش نرفت و در نیم فصل دوم همه چیز تغییر کرد. برای تیمی که ۴ 
عنوان قهرمانی جام حذفی را یدک می کشد و چهار بار در ادوار مختلف لیگ 

برتر نایب قهرمان شده چنین شرایطی شاید خوشایند نیست. 

 نیم فصل بدشگون
نیم فصـــل دوم برخـــلاف نیم فصـــل اول اصلا برای تیـــم ذوب آهن خوب پیش 
گردان ربیعـــی نیم فصل دوم را با شکســـت آغـــاز کردند و این روند  نرفـــت. شـــا
کامی ها تا همین حالا که هفته بیســـت وهفتم رقابت های لیگ را در پیش  نا
ی هفته هفدهم آنها مقابل سپاهان  یم ادامه داشته است. ذوبی ها که باز دار
، استقلال  به تعویق افتاده بود در ادامه مســـابقات مقابل پرســـپولیس، هوادار
کتور فقط موفق به کســـب یک برد شـــدند.  خوزســـتان، مس، شـــمس آذر و ترا
ی چهار بر  گردان ربیعی تا هفته بیست وســـوم مسابقات لیگ برتر و پیروز شـــا
ی دیگری کســـب نکرده بودند، هرچند آنها در  کتور هیچ پیروز یـــک مقابـــل ترا
ی عقب افتاده مقابل سپاهان هم باختند اما آلومینیوم را شکست دادند  باز

تا مجموع بردهای این تیم در نیم فصل دوم به ۲ برسد. 
کتور  یک لیـــگ برتر رو به پایان اســـت اما ترا  بـــه نظـــر می رســـید که روزهای تار
در جـــام حذفـــی انتقام شکســـت ۴ بـــر یک خود را از ذوبی هـــا گرفت و آنها را 
ی هفته بیســـت و  در ضربـــات پنالتـــی حـــذف کرد. پس از آن ذوب آهن در باز
ی مقابل نســـاجی بحران زده شکســـت خورد و در یک  پنجـــم در کمـــال ناباور

گذار کرد. ذوب آهن  ی دراماتیک در دقایق پایانی نتیجه را به اســـتقلال وا باز
ی مقابل ملوان آغاز کرده بود نمی دانست در نیم فصل دوم  که فصل را با پیروز
چـــه شـــرایط بدی در انتظار اوســـت. این تیم در مجمـــوع نیم فصل اول موفق 
گر بخواهیم این تیم را  ی به دست آور د. با این حال ا ی و ۶ تساو شد ۶ پیروز
ی کســـب کرده با نیم فصل اول در  که در ۱۱ هفته نیم فصل دوم فقط دو پیروز
چنین شـــرایطی مقایســـه کنیم شرایط بسیار اسفبار است. ذوب آهن تا هفته 
یازدهم نیم فصل اول ۱۹ امتیاز کسب کرده بود در حالی که در نیم فصل دوم 

پس از گذشت ۱۱ هفته فقط ۸ امتیاز به دست آورده و این مقبول نیست. 

 تجمع بی سلیقه ها
گـردن غیبـت برخـی  کامـی نیم فصـل دوم را بـه  شـاید ذوبی هـا بخواهنـد نا
یکنان مصدوم بیندازند اما واقعیت این است که برخی اتفاقات ذوب آهن  باز
ی خـارج کـرد. قبـل از همـه رفتـار غیرحرفه ای محمد ربیعی در  را از مـدار پیـروز
کـره بـا فـولاد عامـل تخریـب روانـی تیـم ذوب آهـن شـد و پس از او رفتار های  مذا
متناقـض مدیـران ایـن باشـگاه در مواجهـه بـا ایـن موضـوع شـرایط را بدتـر کـرد. 
در حالی که مدیران باشـگاه ذوب آهن با این جدایی موافق بودند مخالفت 
مدیـر ارشـد کارخانـه ذوب آهـن اوج ناهماهنگـی در ایـن باشـگاه را بـه رخ 

کشید. با این حال تیم ذوب آهن به لحاظ فنی افت شدیدی 
ی بـا  کـرده  اسـت. بی میلـی محمـد ربیعـی بـرای ادامـه همـکار

ذوبی هـا یـا اختـلاف و تضـادی کـه بیـن او و مدیـران باشـگاه بـه 
ی عملکـرد تیـم ذوب آهـن گذاشـته اسـت. ایـن  وجـود آمـده تاثیـر خـود را رو
تیـم میـل بـه بـردن خـود را از دسـت داده و مهاجمانـش کـه در نیم فصـل اول 
ی ۱۳گل بـه ثمـر رسـانده بودنـد از ایـن جهـت هـم نـزول کـرده و تعـداد  در ۱۱ بـاز
کنـون ۲۵ گل بـه ثمـر رسـانده و  گل هـای خـود را بـه ۱۱ کاهـش دادنـد. ایـن تیـم تا
شـاید جالـب باشـد بدانیـد کـه بـه لحـاظ گل زنـی، هم سـطح تیم هـای فانـوس 
بـه دسـت جـدول رده بنـدی اسـت. ربیعـی در تیـم مـس نیـز بـا چالش گل نزدن 
یکنان  ی با باز مهاجمانش روبه رو بود و به نظر می رسد با تغییر تیم و همکار

دیگـر هـم نتوانسـته ایـن مشـکل را برطـرف کنـد. 
گر ذوب آهن در حال حاضر در رده نهم و در نیمه بالایی جدول قرار  در واقع ا
که آنها در نیم فصل دوم فقط ۸  دار د به دلیل عملکرد نیم فصل اول است، چرا
ی در کارنامه خود دارند ؛ این نشان  امتیاز کسب کردند و ۷ شکست از ۱۱ باز
می دهد تیم ذوب آهن روند نزولی در پیش گرفته است. جای تاسف دارد اما 
کامی در  ذوب آهنـــی که با محمد ربیعی موفق شـــده بـــود بعد از چند فصل نا
کامان نیم فصل دوم  نیم فصـــل اول جایـــگاه پنجم را از آن خـــود کند یکی از نا
است و در جایگاه چهاردهم جدول نیم فصل دوم قرار دارد. در چنین شرایطی 

مدیران و مربیان باشگاه ذوب آهن باید توضیح دهند که دلیل سقوط ۹پله ای 
این تیم در نیم فصل دوم چیست؟

 سرنوشت قعر جدول در مشت ربیعی
ی مهم با  جالب است که محمد ربیعی و تیمش در ادامه مسابقات سه باز
ی با  تیم های فانوس به دست انتهایی جدول دارند. آنها این هفته پس از باز
ی بعدی سبزپوشان برابر صنعت  پیکان مقابل فولاد به میدان می روند و باز
نفـــت اســـت. هـــر ۳ تیم پیکان، فولاد و صنعت نفت در آســـتانه ســـقوط قرار 
دارنـــد. هرچنـــد با توجه به نتایج عجیب چند هفته اخیر سرنوشـــت انتهای 
ی تیم ذوب آهن برابر ســـه کاندیدای سقوط  جدول مشـــخص نیســـت اما باز
در انتهای جدول بســـیار مهم و تاثیرگذار اســـت. ذوب آهن در نیم فصل اول 
ی بدون گل رســـید و تنها موفق شـــد صنعت  مقابل پیکان و فولاد به تســـاو
نفـــت را یـــک بر صفر شکســـت دهـــد؛ با توجه به اینکه ایـــن تیم در نیم فصل 
ی  دوم عملکـــردی بـــه مراتـــب ضعیف تر از نیم فصل اول داشـــته نتایج ۳ باز
پیـــش رو بـــه هیچ وجـــه قابل پیش بینی نیســـت. از طرفی شـــرایط در انتهای 

جـــدول رده بندی بســـیار پیچیده و حســـاس 
اســـت. ناظرانی ویژه خصوصا از کمیته انضباطی مسابقات را 

یکنان و نتایج مســـابقات زیر  به شـــکل جدی زیر نظر گرفتند و عملکرد باز
ذره بین ناظران قرار گرفته است. با این همه برای ذوب آهن فرقی نمی کند که 
گردان ربیعی برای اعاده حیثیت هم که  ی می کند؛ شـــا مقابل چه تیمی باز
که  شده باید در ادامه مسابقات عملکرد خوبی از خود به جای بگذارند، چرا
شرایط خوبی در لیگ نداشته و از مسابقات جام حذفی هم کنار رفتند. در 
ی هفته پایانی  ی پیش رو مقابل تیم های انتهای جدول و باز نتیجه ســـه باز
مقابل گل گهر می تواند تکلیف آنها در لیگ بیست و سوم را مشخص کند. 
آنها در شروع فصل و با مقام پنجمی که در پایان نیم فصل اول به دست آوردند 
هواداران ذوب آهن را بســـیار امیدوار کرده بودند. ذوبی ها با این ذهنیت که 
به دوران خوب خود برگشتند مسابقات این تیم را دنبال می کردند اما ظاهرا 
بخت با آنها یار نیست و این تیم طی سال های اخیر محکوم به نزول است. 

تیم ملی ووشو ایران هفته گذشته و ساعاتی قبل از برگزاری مراسم تجلیل 
از قهرمانـــان کـــه با حضور ریاســـت جمهوری برگزار شـــد، پـــس از حضور 
در مســـابقات گزینشـــی جام جهانی و یک اردوی مشترک با تیم ملی چین 
به کشـــورمان بازگشـــت. ملی پوشـــان ووشو کشـــورمان پس از عدم صدور 
روادید از ســـوی آمریکا برای حضور در مســـابقات جهانی ســـال گذشته، 
شانس خود را برای کسب سهمیه مسابقات جام جهانی در رقابت های 
گزینشی این مسابقات در چین امتحان کردند و با عملکردی بسیار خوب 
و کســـب 13 مدال طلا، 5 نقره و 2 برنز ضمن کســـب تمامی ســـهمیه ها در 
بخش ســـاندا و 6 ســـهمیه در تالو، مقتدرانه به مقام قهرمانی مســـابقات 
گزینشـــی جام جهانی دســـت یافتند. امیر صدیقی، رئیس فدراسیون ووشو 
در گفت وگـــو با »فرهیختـــگان« ضمن صحبت درخصوص عملکرد تیم 
ملی ووشو در مسابقات گزینشی جام جهانی، درخصوص حواشی حرکت 
و ناراحتی شهربانو منصوریان در مراسم تجلیل از قهرمان صحبت کرد که 

در زیر می خوانید. 

تیم ملی ووشو پس از غیبت در مسابقات جهانی، عملکرد بسیار خوبی در رقابت های 
گزینشی المپیک داشت. سطح مسابقات را چطور ارزیابی کردید؟

متاسفانه با یک شوک بزرگ قبل از اعزام مواجه شدیم و تعویق پروازها به کشور امارات 
درنهایت شرایط سختی را برای ما ایجاد کرد. خدا را شکر تیم ملی اعزام شد، اما 
بچه ها مســـیر طولانی را طی کردند و دقیقا شـــب وزن کشـــی و قرعه کشی به محل 
مسابقات رسیدند. این اتفاق خیلی برای بچه ها سخت بود و فرصت کمی را برای 
ریکاوری داشتند، اما خدا را شکر آنقدر انگیزه داشتند که توانستند بسیار خوش 
بدرخشند و نتایج خوبی کسب کنند. نتایجی که باعث شد تا همه ما دلگرم شویم 
و به عملکرد تیم ملی در میدان بزرگ اطمینان پیدا کنیم. درنهایت نیز نفرات اول 
و دوم سهمیه گرفتند و در بخش تالو نیز نفرات اول موفق به کسب سهمیه شدند. 

در کنار قهرمانی در این مســـابقات، ما یک اردوی بســـیار خوب نیز با تیم ملی چین 
داشتیم. 

برای اولین بار ما یک تفاهمنامه همکاری با انجمن ووشو چین امضا کرده بودیم و 
درنهایت خروجی آن این اردوی مشترک شد. اردویی که بسیار خوب بود و بچه ها 
نهایت استفاده و بهره لازم را بردند. تا جایی که یادم می آید ما تا به حال با تیم ملی 
چین اردوی مشترک نداشتیم و این اتفاق بسیار خوبی بود. این علاقه مندی بین 
هر دو کشور وجود داشت تا این اتفاق در این سطح بیفتد. هر دو کشور برترین و 
بهترین های ووشو دنیا را دارند و قطعا از نظر فنی کمک های خوبی به هم می کنند. 
روابطی که امروز بین فدراسیون ووشو ایران و انجمن ووشو چین شکل گرفته، روابط 
بسیار ارزشمند و استراتژیکی است که می تواند موجب افزایش سطح فنی هر دو 

کشور شود و بیشتر به ملی پوشان ما برای میادین بزرگ تر کمک کند. 

در تداوم این تفاهمنامه احتمال همکاری های دیگری بین دو کشور وجود دارد؟
در راستای اجرای همین تفاهمنامه از تیم ملی ووشو چین برای حضور در مسابقات 
جام پارس دعوت کردیم که مردادماه سال جاری برگزار خواهد شد. چینی ها نیز 
خیلی استقبال کردند و علاقه مند به حضور در این مسابقات بودند و امیدواریم 

بتوانند مجوزهای لازم را بگیرند و در این دوره از مســـابقات شـــرکت کنند. حضور 
چینی ها در این رویداد کمک فنی خوبی خواهد کرد و سطح مسابقات را بالا می برد 
و دیدار تدارکاتی خوبی نیز برای هر دو کشور قبل از مسابقات قهرمانی آسیا ماکائو 

که در شهریورماه برگزار می شود، خواهد بود. 

بحث حضور ووشو در المپیک یکی از موضوعاتی است که در سالیان گذشته زمزمه 
آن شـــنیده شـــده اســـت؟ البته ووشـــو یک دوره به صورت آزمایشی در المپیک 2008 
چین حضور داشت که مدال های آن در جدول توزیع مدال ها محاسبه نشد. چقدر 

امیدوار به این اتفاق هستید؟
ووشو در المپیک ۲۰۲۶ جوانان در سنگال حضور دارد، اما تصورم این است که اگر 
کشور میزبان المپیک در آینده مجددا چین باشد ما شاهد این اتفاق باشیم و قطعا 
این اتفاق خواهد افتاد، همان طور که کاراته در المپیک ۲۰۲۰ توکیو حضور داشت. 
چینی ها بسیار علاقه مند به میزبانی المپیک در آینده هستند. مسابقات ووشو 
در بازی های المپیک پکن به صورت غیررسمی و همزمان با برگزاری این رویداد 
برگزار شد و ورزشکاران ما نیز در دهکده حضور داشتند و حتی مدال مسابقات 
توسط ژاک روگ رئیس وقت کمیته بین المللی المپیک اهدا شد. البته در المپیک 
جوانان سنگال نیز تا به حال فقط حضور تالو را اعلام کردند و باید ببینیم در آینده 

چه اتفاقاتی خواهد افتاد. 

هفته گذشته مراسم تجلیل از قهرمانان با حضور رئیس جمهور برگزار شد. اتفاقی که 
برای دومین بار در مدت کوتاهی افتاد. این مراسم چطور بود و چقدر پرداخت به موقع تر 

پاداش ها به ورزشکاران باعث ایجاد  انگیزه در آنها خواهد شد؟
ابتدا باید از آقای رئیس جمهور تشکر کرد که با توجه به برنامه فشرده، وقت گذاشتند 
و در مدت زمان کوتاه دو بار مراسم تجلیل با حضور ایشان برگزار شد. اتفاقی که 
نشان می دهد موضوع ورزش چقدر برای دولت اهمیت دارد. از طرف دیگر آقای 

هاشـــمی وزیر ورزش و جوانان همت کرد. در جلســـات مختلف شـــاهد بودم که 
چقدر ایشان پیگیر بودند تا ورزشکاران پاداش های خود را زودتر بگیرند. این اتفاق 
واقعا خوشـــحال کننده است چون ورزشکاران  انگیزه مضاعف تر پیدا می کنند. 
قبلا چند سال این مراسم برگزار نشد، اما در حال حاضر تقریبا ورزشکاران به روز 
پاداش های خود را دریافت می کنند. این موضوع یک قوت قلب است و ورزشکاران 
نیز می توانند با دریافت هدایا برنامه ریزی بهتری برای زندگی  و خانواده خود داشته 
باشند. پاداش ها نیز بلافاصله پس از برگزاری مراسم به حساب بچه ها واریز شد 
و این اتفاق ارزشمندی بود که بچه ها در لحظه پاداش خود را گرفتند. موضوعی 
که در گذشـــته این طور نبود و حتی بعد از مراســـم تجلیل زمان می برد تا مبالغ را 
دریافت کنند. این موضوع نیز به نگاه هاشمی باز می گردد که سال ها در ورزش 
بوده و ایرادات و رویه ها را به خوبی می شناسد و کمک کردند این اتفاق اصلاح 

شود و ما بسیار قدردان هستیم. 

در دو دوره برگزاری مراسم تجلیل از قهرمانان، ملی پوشان ووشو فرصت ملاقات با 
رئیس جمهور را نداشتند و در میان فدراسیون های ابتدایی نبودند. 

بچه ها علاقه مند هستند که شخص اول اجرایی کشور را از نزدیک ببینند و حتی 
برای لحظه کوتاهی با ایشان خوش و بش داشته باشند و نکات خود را مطرح کردند. 
متاسفانه دوره گذشته نیز به خاطر کمبود زمان این توفیق برای بچه ها حاصل نشد و 
این دوره نیز این اتفاق نیفتاد. گرچه برنامه ریزی شده بود که این دوره تعداد ورزشکار 
کمتری از هر فدراســـیون روی ســـن حضور داشـــته باشد تا پروسه دریافت جایزه و 
عکس یادگاری و یادبود طی شـــود. درنهایت برنامه یک مقدار طولانی تر از زمان 
تعیین شده شد و آقای رئیس جمهور جلسات مهم تری داشتند و سالن را ترک کردند. 

این دعوت از فدراسیون ها روی سن ترتیب خاصی داشت یا براساس حروف الفبا بود؟
در ابتدا و چند فدراسیون اولیه براساس حروف الفبا صدا نشدند، اما بعد براساس 

ترتیب حروف الفبا جلو رفت. 

بهتر نیست یک مقدار خوش ذوقی بیشتری وجود داشت و ووشو نیز با توجه به اینکه 
در میان فدراسیون های مدال آور ورزش کشور است زودتر روی سن حاضر می شد؟ 
اتفاقا بعد از مراسم با آقای وزیر صحبت کردم و ایشان نیز این موضوع را تایید کردند و 
گفتند ایشان نیز انتظار داشتند فدراسیون ووشو به واسطه موفقیت هایی که داشتند 
زودتر روی سن حضور پیدا کنند. در جلسات نیز صحبت کردیم و با احترام به 
همکاران و رشته های مختلف و با توجه به تعداد و کیفیت مدال ها می توانست 

ترتیب به گونه ای باشد که ووشو نیز در حضور رئیس جمهور روی سن قرار بگیرد. 

به نظر می رســـد همین اتفاق باعث ناراحتی شـــهربانو منصوریان شـــد. البته شـــما 
درگفت وگویی اعلام کردید که منصوریان از چیزی ناراحت نشده است، اما با توجه 

به تصاویر تلویزیونی نمی شود ناراحتی ایشان را کتمان کرد. 
واقعیت این است که وقتی روی سن بودم اصلا متوجه این موضوع نشدم و این 
حقیقت امر است. یعنی آنقدر واضح نبود آنجا، اما بعد از خروج از سالن ویدیو را 
دیدیم و متوجه شدم چنین اتفاقی افتاده است. همان زمان با شهربانو صحبت 
کردم که او گفت اصلا از نظر او موضوعی نبوده است. یک روز بعد از مراسم نیز الهه 
منصوریان خواهر شهربانو ویدئویی در فضای مجازی منتشر کرد و در این خصوص 
توضیح داد که موضوع شـــخصی بوده اســـت و می خواســـتند آنجا درخصوص 
اتفاق دیگری صحبت کنند و هیچ بحث و گله ای درخصوص مسئولان، آقای 

رئیس جمهور و وزیر نبوده است. 

سرنوشت ذوب آهن به انتهای جدول گره خورد

گردان ربیعی نیم فصل بدشگون برای شا

امیر صدیقی در گفت وگو با »فرهیختگان«: نتایج ووشو در گزینشی جام جهانی ما را دلگرم کرد

ووشو در صورت میزبانی چین المپیکی می شود
 رئیس جمهور نشان داد موضوع ورزش برای دولت مهم است                         ناراحتی شهربانو منصوریان شخصی بود
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آقای تاج می دانید در فدراسیون فوتبال چه خبر است

 کدام مدیران فدراسیون فوتبال 
دادگاهی شدند؟

کلان و  بــاره پرداخــت رشــوه  های  گذشــته انتشــار خبــری در روز 
پول پاشــی گســترده در یکــی از باشــگاه های صنعتــی جنــوب کشــور 
ی دیدارهــای ایــن تیــم لیــگ برتــری  ی داور ی رو بــه منظــور تاثیرگــذار
فوتبــال ایــران را بــا شــوکی جدیــد روبــه رو کــرد. گفتــه می شــود در ایــن 
پرونــده پــای چنــد مدیــر فوتبالــی و برخــی نزدیــکان رســانه ای آنهــا در 
میــان اســت و اخیــر دو نفــر از مدیــران بازداشــت شــده و قــرار اســت 
بــه زودی دادگاه آنهــا نیــز برگــزار شــود. ظاهــرا یکــی از مدیــران ایــن 
باشــگاه کــه چنــد ســالی اســت بــه لیــگ برتــر صعــود کــرده اســت در 
ســال های نخســت حضــورش در لیــگ تــلاش کــرده تــا بــا پرداخــت 
ی   و حتــی چینــش داوران  رشــوه های کلان برخــی ســوت های داور
را بــه ســود ایــن تیــم تغییــر دهــد و بــه همیــن دلیــل اســت کــه در ایــن 
ســال ها بعضا شــایعاتی درباره پرداخت های غیرقانونی و پول پاشــی 
ی هــا  ی نتایــج دیدارهــا و همچنیــن داور ی رو بــه قصــد تاثیرگــذار
حول وحــوش ایــن تیــم شــنیده می شــد. در ایــن میــان گفتــه می شــود 
تلاش هایــی نیــز بــرای اینکــه جزئیــات ایــن پرونــده رســانه ای نشــده 
و پشــت پرده حــل و فصــل شــود شــنیده می شــود امــا ســوال اصلــی 
از مهــدی تــاج بــه عنــوان رئیــس فدراســیون فوتبــال ایــن اســت؛ او کــه 
پیــش از انتخابــات شــهریور ۱۴۰۱ وعده هایــی بــرای بهبــود وضعیــت 
ی فضــای ایــن ورزش داده بــود چــرا در مــورد ایــن  فوتبــال و سالم ســاز
پرونده تا امروز سیاســت ســکوت را در پیش گرفته و برخوردی قاطع 
ی فوتبال را برده اند صورت نگرفته اســت.  با افرادی که اینچنین آبرو
شــکی نیســت کــه برخــورد بــا چنیــن پرونده هایــی می توانــد تاثیر بســیار 
ی جلوگیــری از گســترش فســاد و پرداخــت پول هــای خــارج  یــادی رو ز

از عــرف در فوتبــال و به خصــوص لیــگ داشــته باشــد.

ابهام در جزئیات سهام مالکان آبی ها

یک و نیم درصد سهام باشگاه استقلال 
کجا رفت؟

با مشــخص شــدن جزئیات ســهام مالکان جدید باشــگاه اســتقلال 
حــدود یک ونیــم درصــد از ســهام ایــن باشــگاه از ســهم ۵ درصــدی 
متعلــق بــه پیشکســوتان و کارمنــدان ایــن باشــگاه، کاهــش پیــدا 
کــرده کــه ایــن موضــوع در نــگاه اول شــائبه هایی مبنــی بــر اینکــه 
کــرده اســت را  ایــن مقــدار از ســهام آبی هــا چطــور کاهــش پیــدا 
ــر ســهامداران باشــگاه  ــا تغیی ــر همیــن اســاس و ب در پــی داشــت. ب
اســتقلال کــه در تابلــوی ســهام ایــن باشــگاه در فرابــورس بــه ثبــت 
رســید، میــزان ســهام وزارت ورزش از آبی پوشــان از ۹۰ درصــد، بــه 
۳.۵ درصــد کاهــش یافــت. ایــن درحالــی اســت کــه بــا اعــلام شــرکت 
فرابــورس مشــخص شــد شــرکت  های پتروشــیمی پــارس، پتروشــیمی 
بوعلی ســینا، پتروشــیمی شــهید تندگویــان و پتروشــیمی بندرامــام 
ــع پتروشــیمی خلیــج فــارس ۵  هــر کــدام ۲۰ درصــد و شــرکت صنای
ی کرده  انــد. پیــش از  یــدار درصــد از ســهام باشــگاه اســتقلال را خر
ایــن نیــز حــدود ۱۰ درصــد از ســهام ایــن باشــگاه در بــازار پایــه فرابــورس 
عرضــه شــده بــود کــه بــه نظــر می رســد ایــن مقــدار کــه حــدود ۲ ســال 
ــه هــواداران ایــن باشــگاه فروختــه شــده بیشــتر از ۱۰ درصــد  پیــش ب
بــوده و ایــن یک ونیــم درصــد مــورد اشــاره در همــان عرضــه بلــوک ۱۰ 
درصــدی بــه ایــن مقــدار اضافــه شــده باشــد. البتــه در ایــن خصــوص 
بایــد منتظــر جزئیــات ســهام مالــکان باشــگاه پرســپولیس نیــز باقــی 
مانــد تــا مشــخص شــود آیــا ایــن باشــگاه نیــز بــا چنیــن درصدهایــی 
مواجــه هســت یــا اینکــه بــرای ایــن باشــگاه ۵ درصــد مــورد اشــاره بــرای 

پیشکســوتانش محفــوظ مانــده اســت.

اخبار کوتاه


